

**No. 68580**

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

**No. 55187. Peru and Inter-American Development Bank**

Letter Agreement on non-reimbursable technical cooperation between the Republic of Peru and the Inter-American Development Bank for the project “Development plan for the Amazon waterways system” (ATN/OC-12056-PE) (with annex and General Rules Applicable to Non-Reimbursable Technical Cooperation Projects). Lima, 12 October 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Peru, 31 May 2018

Done at New York on 11 July 2018

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

**No. 55187. Pérou et Banque interaméricaine de développement**

Lettre d'accord de coopération technique non remboursable entre la République du Pérou et la Banque interaméricaine de développement pour le projet « Plan de développement du système des voies navigables de l'Amazone » (ATN/OC-12056-PE) (avec annexe et Règles générales applicables aux projets de coopération technique non remboursables). Lima, 12 octobre 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Pérou, 31 mai 2018

Fait à New York le 11 juillet 2018

Pour le Secrétaire général